
 
 
 

Referat fra medlemsmøte 24. januar 2024 
kl 19.30 på teams 

 
Tema - Etablering av nytt løypelag for Synnfjell 
 
 
Antall deltakere: 20 totalt og 18 ved stemmegivningen på slutten av møtet.  
 
Møtetid 19.30 – 21.00 
 
Innkalling var sendt medlemmene på e-post 14. januar 2024. Vedtektene for Synnfjell 
løypelag var vedlagt innkallingen. Vedtektene har vært til behandling i styrene til alle 
organisasjonene som vil være medlemmer i Løypelaget fra starten av og har også vært 
forelagt Lotteritilsynet. 

 
Saker i medlemsmøte: 
1. Godkjenning av vedtekter for nytt løypelag 
 
Leder orienterte om fremdriften i arbeidet med nytt løypelag og om hovedinnhold i og 
prinsipper for vedtektene.  
 
Det ble åpnet for kommentarer til vedtektene og spørsmål om det nye løypelaget. Innspillene 
fra medlemsmøtet dreide seg i hovedsak om følgende temaer: 

- Prinsippene rundt organiseringen av løypelaget 
- I hvilken grad den foreslåtte organiseringen vil gi merverdi til arbeidet med 

løypekjøring i Synnfjell, 
- Om modellen innebærer en økt økonomisk risiko for Hytteeierforeningen. 

 
Det kom i tillegg en del kommentarer til formuleringer i vedtektene. Dette gjaldt blant annet 
formål, forutsetninger for drift, hvilke forpliktelser som stilles til grunneierne, 
beslutningsprinsipper og stemmefordeling på årsmøte, årsmøtets myndighet til å endre 
driftsmodell og hvordan Hytteeierforeningens interesser er ivaretatt. 
 
Angående beslutningsprinsipper og stemmefordeling, viste Styret til at Lotteritilsynet i sine 
kommentarer til vedtektene, påpekte at i denne type foreninger kan ingen medlemmer kan 
ha vetorett. Dette har vært en viktig føring for utforming av de aktuelle paragrafene i 
vedtektene. 
 
Ved avstemningen ble det vedtatt med 13 mot 4 stemmer at Synnfjell hytteeierforening vil gå 
inn i løypelaget. Mindretallet ba om at styret i det videre arbeidet med løypelaget særlig skal 
legge vekt på følgende: 

- Dokumentere skriftlige avtaler der grunneiere forplikter seg til å gi tillatelser til 
løypekjøring, dette gjelder også grunneiere som ikke er medlem av Synnfjell 
Dokksfløy Utmarkslag og Synnfjell Grunneierlag SA. 

- Dokumentere hvilke eiendommer der retten til å kjøre løyper er sikret – og hvor det 
ikke er sikret. Det bør i størst mulig grad tilstrebes langsiktige avtaler med 



grunneierne. 
- Sørge for at det er fleksibilitet rundt driftsmodellen for selve løypekjøringen. 
- Fastsette hvilke forpliktelser som hviler på grunneierne og hvilke bidrag grunneierne 

forventes å komme med, utover å gi tillatelser til løypekjøring på egen grunn i 
inneværende sesong. 

 
Endelige vedtekter sendes ut til SHFs medlemmer når disse foreligger etter stiftelsesmøtet. 
 
 
Vedtak: 
Vedtekter for Synnfjell løypelag godkjennes og Synnfjell hytteeierforening går inn som 
hovedmedlem i løypelaget. 
 
2. Valg styremedlemmer nytt løypelag 
Styret innstiller leder Håkon Rem og kasserer Kaj Halvorsen til styremedlemmer i Synnfjell 
løypelag.  
 
Vedtak: 
Håkon Rem og Kaj Halvorsen representerer Synnfjell hytteeierforening til styremedlemmer i 
Synnfjell løypelag.  
 
 
24.01.2024 
Styret 


